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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #4
Torsdag 3 september 2020, 20:00
å Zoom

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Klockan 20:18 öppnas mötet av Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir.

1.2 Val av mötesordförande

Mötet väljer Yrsa Rós Þórisdóttir till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Mötet väljer Victoria Skeppland Hole till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Yrsa Rós Þórisdóttir
Martin Tran
Victoria Skeppland Hole
Cassandra Mannila

Ordförande
Kassör
Sekreterare
Ledamot

1.5 Försenad ankomst

Ledamot Cassandra Mannila har fullständigt glömt bort att det är möte.
Sekreterare Victoria Skeppland Hole ringer och påminner Cassandra som
ansluter mötet 20.15.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

1.7 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

Justeras:

Martin Tran

1 Justeras:

Cassandra Mannila
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1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir anser det rimligt att Kassör Martin Tran
och Ledamot Cassandra Mannila justerar dagens protokoll. Med så låg när-
varo på dagens möte finns det inte många andra alternativ. Båda godtar
nomineringen.

Mötet väljer Martin Tran och Cassandra Mannila till justeringspersoner

Kassör Martin Tran föreslår att sätta justeringsdatumet till den 17 septem-
ber.

Justeringsdatumet sätts till den 17 september.

2 Föregående protokoll

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir summerar det viktigaste som togs upp på
förra styrelsemötet. Styrelsen diskuterade bland annat psykisk ohälsa samt
Hackathon. Det sistnämnda kommer Näringslivsgruppen att ta vidare.

3 Uppdateringar & månadsrapporter

Kassör Martin Tran berättar att han nu har fått tillgång till sektionens bank-
konto samt fått fullmakt.

Ledamot Cassandra Mannila har hämtat styrelsekläderna och lämnat över
dessa till Styrelsen.

Sekreterare Victoria Skeppland Hole har representerat Styrelsen som fadder
under mottagningen.

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir har varit i kontakt med Chalmers och Lund
om hur sektionerna ska kunna upprätthålla kontakten trots Coronarestrik-
tioner. Hon har även tillsammans med Sekreterare Victoria Skeppland Hole
representerat Styrelsen som fadder under mottagningen. Dessutom kan hon
meddela att styrelsen har tackat ja till att gå på Kongliga Flygsektionens
n0llegasque.

4 Diskussion & beslutspunkter

4.1 N0llegasque

Inför årets n0llegasque kan Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir berätta att hon
tillsammans med Ordförande för Konglig Elektrosektionen Anton Näslund
har fixat medaljer till Fø F. I övrigt ser styrelsen mycket fram emot denna
tillställningen.

Justeras:

Martin Tran

2 Justeras:

Cassandra Mannila
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Kongliga Flygsektionen har även bjudit in Styrelsen för Sektionen för Medi-
cinsk teknik att närvara under deras n0llegasque. Det ser Styrelsen mycket
fram emot då de är den enda sektionen som har bjudit Styrelsen på sin
n0llegasque, mötet diskuterar en passande present till styrelsen för Kongliga
Flygsektionen.

Covid-19 gör det svårt för Styrelsen att besöka Lund och Chalmers på
samma sätt som tidigare verksamhetsår. Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir
har, tillsammans med E-sektionen i Lund och Elektroteknologsektionen på
Chalmers, kommit fram till att sektionerna troligtvis kommer kunna besöka
varandra och anordna styrelsemiddagar.

4.2 September-SM

Läsårets första sektionsmöte kommer att gå av stapeln tisdag den 22 septem-
ber. Styrelsen utgår från att mötet ska kunna genomföras i Tolvan igen för
första gången sedan Coronapandemins utbrott. Ordförande Yrsa Rós Þóris-
dóttir ber Styrelsen däremot att förbereda inför att hålla sektionsmötet di-
gitalt över Zoom. Ledamot Cassandra Mannila frågar hur Styrelsen tänker
kring Folkhälsomyndighetens rekommendation om att max 50 personer får
samlas. Kassör Martin Tran föreslår att hålla mötet både fysiskt på plats
och även över Zoom, på så sätt kommer alla sektionens medlemmar kun-
na närvara. Mötet tycker att detta verkar vara en utmärkt lösning. Eftersom
Vote-It systemet för omröstningar verkar ha fungerat utmärkt under tidigare
sektionsmöten, kommer det att fortsätta användas.

4.3 Ledamot till Valberedningen

Valberedningen behöver fler ledamöter då det för nuvarande endast finns
en Ordförande samt en Ledamot. Ordförande för Valberedningen Nathalie
Wetterskog har kontaktat Styrelsen och frågat hur det kommer gå till med
fyllnadsval. Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir säger att hon behöver läsa ige-
nom stadgarna innan det kan utlysas något fyllnadsval, eventuellt kommer
ett extra sektionsmöte att tillsättas.

4.4 Ettans guide

Ettans guide slipas ständigt och det kan se ut till att guiden, som en förvir-
rad ettan skulle behöva, snart är redo att tryckas. Målet är att färdigställa
Ettans guide så snart som möjligt efter mottagningen. Samtliga av Styrel-
sens medlemmar behöver kolla igenom och fylla i där det behövs för att få
den klar.

Justeras:

Martin Tran

3 Justeras:

Cassandra Mannila
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4.5 STAD utbildning

STAD-utbildningen är en utbildning för festanmälning, denna utbildningen
anser Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir att Styrelsen bör gå. Samtliga på
mötet instämmer med henne. Mer information om när denna utbildningen
kommer att ske samt i vilken form är för tillfället oklart, Ordförande Yrsa
Rós Þórisdóttir väntar på svar från KTH.

5 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

6 Nästkommande möte

Nästkommande möte bestäms internt via sociala medier.

7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir avslutar mötet klockan 21:25.

Vid protokollet Justeras

Victoria Skeppland Hole
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Yrsa Rós Þórisdóttir
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Martin Tran

4 Justeras:

Cassandra Mannila
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